
                                                   Z Á P I S N I C A 

z 11. mimoriadneho zasadnutia komisie V a D pri MČ Záhorská Bystrica, konaného   dňa: 

                                                      02.04.2012 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Prítomní členovia komisie:  Podľa prezenčnej listiny/ ktorá tvorí prílohu originálu zápisnice/ 
                                                  Ing. Malinovský Pavel, ing.arch. Starý František, ing. Jánoš Štefan, 
                                                  Ing. Kopčák Peter, Sajan Miloslav 
Ospravedlnený:                      Ing. Spielbock Pavel 
Bez ospravedlnenia:              RNDr. Bánsky Ľubomír,Phd. 
Hostia:                                      Ing. Krúpa Jozef – starosta 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Program: 

1. Otvorenie 
2. Žiadosť spoločnosti CENTROP s.r.o o podporné stanovisko k Zmene územného plánu 

UPN BA na území  projektu CENTROP. 
3. Žiadosť spoločnosti STRABAG s.r.o. o predbežné záväzné stanovisko k výstavbe 

dočasnej mobilnej betonárky     EUROMIX 2000 na pozemku PROFI BETÓN. 
4. Žiadosť spoločnosti POKOJNE s.r.o.,zastúpenej ing. Galandom o vyjadrenie sa k proje- 

ktu  „PENZION P, Záhorská ulica, Bratislava –Záhorská Bystrica“ z hľadiska územného 
plánu. 

5. Nová trasa linky MHD č. 37 – do Marianky.- informácia pána Starostu. 
6. Rôzne. 

 

K Bodu č.1.  

Predseda komisie ing. Malinovský otvoril 11. Zasadnutie komisie V a D a privítal pána 
Starostu a  členov komisie. 

K Bodu č.2. 

Žiadosť spoločnosti CENTROP s.r.o.: 

- Komisia po preštudovaní žiadosti spoločnosti CENTROTOP s.r.o.,  územného plánu 
a klasifikácie predmetných pozemkov, posúdení lokality z hľadiska jej situovania, 
dospela k záveru, že doporučuje pánovi Starostovi  podporiť    žiadosť spoločnosti 
CENTROP s.r.o. o Zmenu územného plánu   na území projektu CENTROP, ako 
podklad pre vypracovanie UŠ – Severozápadný rozvojový pól Bratislavy. 

- Toto stanovisko sa nijakým spôsobom nedotýka  prebiehajúcich JPÚ. 

       K bodu č.3. 

       Žiadosť spoločnosti STRABAG s.r.o. o stanovisko k výstavbe dočasnej betonárky v areály  
       PROFI BETÓN . 



- Komisia si preštudovala predloženú žiadosť  ako i súhlas majiteľa pozemku spol. 
PROFI BETÓN a dáva nasledovné stanovisko: 

- Komisia odporučuje Starostovi súhlasiť s dočasným umiestnením mobilnej betonárky 
EUROMIX 2000 na predmetných pozemkoch 809/31, 809/33, 809/34 a 809/43, 
ktorých majiteľom je PROFI BETÓN s.r.o.  a ktoré prenajíma spol. STRABAG na dobu 
2 rokov. Po tomto termínu bude betonárka odstránená. 

- Na prepravu surovín slúžiacich na výrobu betónu a samotnej betónovej hmoty bude 
spoločnosť STRABAG využívať výlučne komunikácie mimo obytných zón Záhorskej 
Bystrice. 

- Nebude sa tu produkovať výroba prefabrikátov. 
- STRABAG spolu s majiteľom pozemku PROFI BETÓN zabezpečia  a zamedzia 

znečisťovaniu okolia betonárky odpadovým betónom vznikajúcim pri čistení 
domiešavačov. Všetko prebehne  v areály betonárne. 

- Bude dodržané a prísne kontrolované dodržiavanie prípustných hladín hluku 
a znečistenia ovzdušia/ prašnosť/. 
 

        K Bodu č.4. 

        Žiadosť spoločnosti POKOJNE s.r.o. k projektu „PENZION  P Záhorská ul, Bratislava-Zá   - 
        horská  Bystrica“z hľadiska územného plánu. 

- Komisia sa touto žiadosťou už raz zaoberala na svojom zasadnutím a dospela k záve- 
ru , že žiadosť  splňa všetky podmienky a požiadavky vyžadujúce príslušné predpisy 
a regulatívy pre oblasť výstavby v Záh. Bystrici. Projekt rešpektuje aj pripomienky 
Pamiatkárov. 
Preto komisia  nemá námietky z územného hľadiska a doporučuje Starostovi vydať 
súhlasné stanovisko. 

       K Bodu č.5.  

        Nová trasa linky MHD č. 37- do Marianky. 

- Komisia zobrala  na vedomie informáciu pána Starostu  o tom, že  sa  od 14.04.2012 
predlžuje na skúšobnú dobu ½ roka jedna linka spoja č. 37 MHD do Marianky. 
Trasa linky je na vyznačenej mapke spolu s navhrnutými zastávkami. 

      K Bodu č.6. Rôzne. 

- Ing. Kopčák spolu s pánom Sajanom informovali ostatných členov o stretnutí 
ohľadom revitalizácie Školského ihriska, ktoré  sa konalo 02.04.2012 na Školskom 
Ihrisku za účasti zástupcom školy,komisií MČ, projektantov. 
Výsledkom bude vypracovanie projektu na revitalizáciu tohto ihriska ako podklad 
pre  vypracovanie žiadosti na získanie finančných prostriedkov z EU. 
 
Po vyčerpaní programu poďakoval ing. Malinovský prítomným za aktívnu účasť 
a zasadnutie ukončil. 
 
V Bratislave: 03.04.2012                                        Zapísal: Ing. Malinovský Pavel 
 
 



 
 
 
 

  

 
 

      

 

                                                            


